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  Milí příznivci folku a příbuzných žánrů, s lítostí vám oznamujeme, že festival Folková růže už
nebude z důvodu měnících se vnějších podmínek dále pokračovat.
 

Děkujeme všem, kteří festival v minulosti podpořili jako muzikanti nebo návštěvníci i jakoukoliv
další formou pomoci. Byli jste to především vy, kteří jste vytvořili atmosféru „nejkrásnějšího
festivalu na světě“ a byli jste dlouhou řadu let společně s námi jeho rodinou.
Dík i všem partnerům, podporovatelů a sponzorům.  
Věříme, že to všechno stálo za to a že vzpomínky na uplynulých 24 let Folkové růže budou jen
a jen příjemné.  Pavel Jarčevský, ředitel festivalu
Michal Jupp Konečný, dramaturg
a celý organizační tým.
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